



寶翠園
THE BELCHER'S

The Management Office of The Belcher's
Management Office, Tower 1, Podium,
The Belcher's, 89 Pok Fu Lam Road, Hong Kong.
Tel: (852) 2542 7238 Fax: (852) 2542 7188

To : All residents of The Belcher's Our Ref. : BEL/MO/2022/02/033N
From : The Management Office of Belcher's Date : 13 February 2022

Home Quarantine Issue – The Belcher's

Due to continuous increase of confirmed case for COVID-19 recently, the Government launched the "StayHomeSafe" Scheme on 8 Feb 2022. The Centre for Health protection (CHP) would arrange close contacts and household contacts of close contacts who are deemed appropriate after assessment to undergo home quarantine for 14 days and 4 days respectively. Management office observed that the staff from CHP have visited some units at Tower 1 and Tower 2 recently, and there is a home quarantine case announced from CHP today (13 Feb 2022).

As such, management office had enhanced the cleaning and disinfection work at common areas at The Belcher's (Including floor corridors, lobbies, lifts and all main entrances etc.). Besides, all residents are reminded to maintain good personal and premises anti-pandemic measures. If residents are arranged for home quarantine, please refer to the health advice from Department of Health as follows:

- Stay in place of quarantine during the whole quarantine period, except for disposal of garbage, going to community testing centres for swab taking, or for any other activities as agreed by the Department of Health.
- Keep the apartment door closed during the quarantine period.
- Any other person(s) should not enter the place of quarantine (e.g. friends or relatives not living together).
- Wear a well-fitted surgical mask properly whenever you open the door or leave the flat for necessary need.
- Monitor health condition and call hotline for assistance if symptoms develop
- Maintain good personal hygiene especially hand hygiene
- Maintain good ventilation, frequent cleansing and disinfection (including kitchen and toilet)
- Avoid sharing personal items
- Do not smoke and avoid alcohol consumption

If any update information received, we will notify all resident immediately. Should you have any queries, you can contact our management office at 2542 7238 or visit the website of Centre for Health Protection (CHP) www.chp.gov.hk for more details.

Management Office of The Belcher's

TC/al





寶翠園
THE BELCHER'S

The Management Office of The Belcher's
Management Office, Tower 1, Podium,
The Belcher's, 89 Pok Fu Lam Road, Hong Kong.
Tel: (852) 2542 7238 Fax: (852) 2542 7188

致：寶翠園各住戶
由：寶翠園管理處

檔案編號：BEL/MO/2022/02/033N
日期：2022年2月13日

家居檢疫事宜 – 寶翠園

鑒於近日新冠肺炎個案不斷上升，政府於二月八日推行「居安抗疫」計劃。衛生防護中心會安排經評估為合適的密切接觸者和密切接觸者的同住家人進行為期分別14天和4天的家居檢疫。管理處近日亦察覺到近日衛生防護中心人員曾到訪一座及二座個別單位，另政府公告亦於今日(2022年2月13日)發出第二座有一個單位須進行家居檢疫。

故此，本處已即時安排加強屋苑公眾地方之清潔及消毒工作，包括樓層走廊，大堂，升降機及各主要出入口位置等。此外，管理處亦藉此提醒各住戶須做好個人及家居防疫措施。若住戶被安排進行家居檢疫，請參考以下由衛生署建議之事項：

- 除棄置垃圾，前往社區檢測中心進行檢測及進行獲衛生署許可的活動外，請留在隔離地點至整段隔離期結束。
- 家居檢疫時請保持單位大門關上。
- 禁止任何人如非同住親友進入家居檢疫範圍。
- 如開啟單位大門及必要情況下離開單位時，請正確佩戴貼面的外科口罩。
- 監測健康狀況並在出現症狀時請致電熱線尋求協助。
- 保持良好的個人衛生習慣，尤其是手部衛生。
- 保持空氣流通，並經常清潔消毒（包括廁所和廚房）
- 避免共用私人用品
- 不要吸煙和避免飲酒

若有進一步消息，本處將即時通知各住戶。如有任何查詢，可致電2542 7238 與管理處職員聯絡或瀏覽衛生防護中心網頁 www.chp.gov.hk 了解更多詳情。

寶翠園管理處

TC/al

